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"Vi måste så glädje
och frid"

Du skrattar för att jag säger att
du har en ”kallelse till
äktenskapet”? Det är just vad
du har, visst är det en kallelse.
Anförtro dig åt den helige
Rafael så att han leder dig,
liksom Tobias, kyskt till målet.
(Vägen, nr. 27)

15 februari

Det är mycket viktigt att insikten om
att äktenskapet är en kallelse inte
saknas i samband med
trosundervisning, i predikningar och



i medvetandet hos dem som Gud vill
skall följa denna väg, eftersom de
verkligen är kallade att delta i Guds
frälsningsplan för alla människor.

Därför går det kanske inte att ge
kristna makar bättre förebilder än
familjerna på apostlarnas tid:
officeren Cornelius, som var följsam
gentemot Guds vilja och i vars hus
Kyrkan öppnade sig för hedningarna;
Aquila och Priscilla, som spred
kristendomen i Korint och i Efesos
och som bidrog till Paulus apostolat;
Tabita, som med sin kärlek bistod de
behövande i Joppe. Därtill kommer
många andra judars och hedningars,
grekers och romares hem, i vilka
Herrens första lärjungars
undervisning slog rot.

Dessa familjer levde av Kristus och
hjälpte andra att lära känna Kristus.
De utgjorde små kristna
gemenskaper som utstrålade
evangeliets budskap. Familjer som



var lika andra familjer på den tiden,
men som besjälades av en ny anda
som smittade av sig på dem som
närmade sig dem och som umgicks i
dem. Sådana var de första kristna,
och sådana måste även vi vara som
är kristna av idag: vi måste så glädje
och frid, den glädje och den frid som
Jesus har utverkat åt oss. (När
Kristus går förbi, nr. 30)
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